
Poročilo predsednika Sveta staršev o delu med sejama s 
pregledom realizacije sklepov seje sveta staršev 20111213 
 
Po zadnji seji sem delal na naslednjih aktivnostih: 

- priprava Razvojnega načrta in kakovost v OŠ / zbiranje gradiv in komunikacija z akterji 
- sodelovanje v Aktivu staršev ljubljanskih OŠ in Aktiva staršev OŠ Slovenije – v delovni skupini 

za kakovost in pravilnike 
- dogovori z vodstvom šole in WEB administratorjem glede ureditve spletne strani SSt 
- priprava današnje seje 

 
Prejeta pošta: 
30.12.2011: OŠVič – vloga na MSŠ za dodelitev dodatnih oddelkov podaljšanega bivanja 
27.12.2011: MSŠ – zavrnitev vloge OŠVič za dodelitev dodatnih oddelkov podaljšanega bivanja 
 
 
PREGLED SKLEPOV: 
 
Nerealiziran sklep seje 20110928: Obravnava Razvojnega načrta (v delovno skupino imenovan 
g.Cerc, ko bo osnutek pripravljen, ga bo ga.Vehar predstavila na SSt) – ODPRTO 
Posebna točka dnevnega reda na seji 20120215. 
 
20111213: 
 
1.: Vodstvo šole naj pripravi kratko predstavitev sistema ocenjevanja učiteljev na OŠ Vič, z navedbo 
objektivnih in subjektivnih meril, ki so pri tem uporabljena ter (anonimiziranimi) ocenami za zadnje leto 
ter ukrepov za izboljšanje performans nižje ocenjenih učiteljev. (A.Vehar, 15.01.2012) 
Odgovor Z.Hosta: Ocenjevalni list z obrazložitvijo je kot priloga h gradivu za tretjo sejo sveta 
staršev. 
Predlog sklepa: Realizirano 
 
2.2.: na odprtih WEB straneh naj vodstvo šole objavlja vabila na seje sveta staršev in zapisnike sej. 
Ker so podane tehnične možnosti, se vzpostavi zaprta stran - za člane Sveta staršev, kjer bodo na 
voljo vsa gradiva za seje, do katerih bodo starši – člani sveta staršev dostopali z geslom. (Z. Hosta, 
31.12.2011) 
Predlog sklepa: Realizirano 
 
3.2. Svet staršev predlaga svetu šole, da ponovno preuči sprejet sklep z vidika zagotavljanja prehrane 
učencev – tudi z vidika metodologije obveščanja. 
Še ni realizirano – še ni bilo seje Sveta šole. 
Odgovor Z.Hosta: Predvidena seja sveta šole naj bi bila 28. 2. 2012. 
Predlog sklepa: Ostane odprto – spremljamo do realizacije. 
 
6. B.1: svet staršev predlaga vodstvu šole, da se OŠ Vič najkasneje z začetkom šolskega leta 2012/13 
vključi vsaj v eno od gornjih iniciativ in do takrat opravi vse pripravljalne aktivnosti (prijava, 
izbira/imenovanje nosilcev, izobraževanje). Vzpostavitev trajnega sistema zagotavljanja kakovosti, 
vključno z eksterno certifikacijo naj bo eden od elementov Razvojnega načrta. Svet staršev želi biti v 
iniciativo aktivno in sproti vključen in pričakuje od vodstva šole sprotno obveščanje o napredku.  
Odgovor Z.Hosta: Delavci šole so se pred časom že izobraževali na področju zagotavljanja 
kakovosti, v mesecu marcu se bomo prijavili na SIQ izobraževanja s posameznih področij iz 
kakovosti v vzgoji in izobraževanju. O izbiri vsebin se bomo odločili na pedagoški konferenci. 
Predlog sklepa: Ostane odprto – spremljamo do realizacije. 
 
7.1: Svet staršev predlaga vodstvu šole in Svetu šole, da se vzpostavi mehanizem nadzorovanega 
dodeljevanja predhodnih mnenj društvom, ki nameravajo kandidirati na razpisu MOL za uporabo 
šolskih prostorov. Soglasje naj se izda le omejenemu naboru prosilcev in za omejeno število ur, tako 
da bo zagotovljena nemotena prednostna razpoložljivost prostorov (telovadnic) za potrebe obšolskih 
dejavnosti učencev OŠ Vič. Svet staršev je pripravljen in želi sodelovati pri določitvi kriterijev za 
dodeljevanje soglasij in pri vsakoletnem odločanju o podelitvi teh soglasij. 



Odgovor Z.Hosta: Vse ljubljanske šole si prizadevajo za lastno upravljanje telovadnic, vloge 
posameznih društev pa pričnemo zbirati po 15. marcu. O posameznih vlogah in mnenju šole, 
bodo predstavniki sveta staršev obveščeni, da bomo lahko nadaljevali z aktivnostmi glede 
dodeljevanja soglasij posameznim društvom. 
Predlog sklepa: Ostane odprto – spremljamo do realizacije. 
 
8.2.: Svet staršev predlaga vodstvu šole, da do vzpostavitve novega prometnega režima takoj 
omogoči kratkotrajno parkiranje na parkirišču na Abramovi tudi staršem, ki otroke pripeljejo/odpeljejo 
v/iz šole. Vodstvo šole naj pripravi gradivo z navedbo ovir, ki onemogočajo trajen sistem 
kratkotrajnega parkiranja staršev na parkirišču Abramova in Tržaška ter ukrepov za ureditev tega 
vprašanja. (A.Vehar, 15.01.2012) 
Odgovor Z.Hosta: Ureditev prometa na območju Abramove se ureja z Oddelkom za 
gospodarstvo in promet. Ker zaposleni na šoli parkirajo na šolskem parkirišču, se je sprostil 
prostor za parkiranje na Abramovi ulici. 
Predlog sklepa: Vodstvo šole ni realiziralo sklepa - ostane odprto – spremljamo do realizacije. 
 
Pripravil: A.Tavčar (odgovori Z.Hosta) 
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